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Nr Doc Partij Blz. Vraag 

Omgevingsscan 

1 Kadernota VVD 7 U geeft aan niet in te zetten op krimp bestrijden, maar anderzijds wil u wel kansen van het krimpvraagstuk benutten. Hoe ziet 
u dit nu precies? Aan welke kansen moeten we dan denken en wat gaat u dan niet doen? 
 
In de raadsconferentie krimp van februari 2017 is besproken dat wij krimp in Stein niet gaan bestrijden. Wij maken o.a. 
gebruik van de kansen op het gebied van experimenteren en dereguleren en het ontwikkelen van vernieuwende concepten 
waarmee de krimp kan worden begeleid. Daarnaast zetten wij in op meer kwaliteit in plaats van kwantiteit. 

2 Kadernota VVD 9 Stein heeft een lager gebruik van het voorzieningenniveau binnen de WMO dan andere krimpgebieden. Kunt u aangegeven 
hoe de aanpak/oorzaak van Stein zich dan positief onderscheid?  
 
In het onderzoek van Platform 31 dat als bron is gebruikt voor de omgevingsscan worden 6 verklaringsrichtingen gegeven. 
Het gaat om statistische verklaringen, culturele context, economische context, institutionele context, fysieke context en 
kenmerken van de bevolking. Voor de gemeente Stein zijn deze verklaringen niet nader onderzocht, alleen op het 
schaalniveau van Zuid-Limburg. 

3 Kadernota VVD 9 Is er binnen de gemeentekernen/wijken een verschil te zien aan gebruik van voorzieningen binnen de WMO? 
 
Op dit moment hebben we deze gegevens enkel beschikbaar op het niveau van de hele gemeente en is dit niet per kern/wijk 
inzichtelijk. 

4 Kadernota VVD 9 Hoe tevreden zijn de inwoners aan over de woonlasten van de gemeente Stein? 
 
Dit is onbekend. In de burgerpeiling is dit item niet opgenomen. 

5 Kadernota VVD 10 Gaat u de samenwerking ook intensiveren buiten de genoemde gemeenten? 
 
In het kader van ambtelijke samenwerking richten wij ons primair op de gemeenten Sittard-Geleen en Beek. 
Onlangs bent u in een raadsinformatiebrief uitgebreid geïnformeerd over het proces en de stand van zaken rond de 
samenwerking met Sittard-Geleen en Beek. 

6 Kadernota CDA   Sociaal-economische ontwikkelingen; hoe zijn de bevindingen van de Steinse inwoners gemeten? Een gemiddelde 
waardering op de kwaliteit van de WMO ondersteuning van 6,9 is niet al te hoog. Is in beeld waar de aandachtspunten zitten 
en wat en wanneer gaan we daar iets aan doen? 
 
Dit cijfer is afkomstig uit het Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2016. Het onderzoek geeft geen inzicht waar specifiek de 
aandachtspunten liggen met betrekking tot de kwaliteit van de ondersteuning. Er is aan de ondervraagden een algemene 
stelling voorgelegd over de ervaren kwaliteit van de ondersteuning. 
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7 Kadernota CDA   Sociaal-economische ontwikkelingen; Waarom zijn de gemiddelde woonlasten in Stein ruim 7,5% hoger dan gemiddeld in 
Limburg, komt dat door een bovengemiddeld  voorzieningenniveau of zijn hier andere redenen voor aan te wijzen? 
 
De woonlasten waarin de omgevingsscan naar verwezen wordt, worden berekend aan de hand van de netto huur (bij 
huurwoningen), hypotheeklasten, kosten voor energie- en waterverbruik en lokale (belasting)heffingen. De reden dat de 
woonlasten in Stein hoger zijn dan het gemiddelde in Limburg, houdt verband met bovenstaande factoren. De factoren huur, 
hypotheek lasten en energie- en waterverbruik liggen buiten de invloedssfeer van de gemeente. Voor wat betreft de 
gemeentelijke belastingen en heffingen scoort Stein rond het Limburgs gemiddelde. 

8 Kadernota CDA   Ecologische ontwikkelingen; De A2, de luchthaven en Chemelot zijn nu eenmaal een gegeven waar we geen invloed op 
hebben. Dit zijn wel factoren welke invloed op de leefbaarheid hebben. Kunnen we hier nog een verbetering in aanbrengen? 
Zo ja, wat gaan we dan doen? 
 
Ons beleid is er steeds op gericht om de leefbaarheid van onze kernen op peil te houden. Het volgen van de economische 
ontwikkelingen en het effect daarvan op de leefbaarheid vormt daar een onderdeel van. Indien verbeteringen n.a.v. de 
genoemde economische ontwikkelingen zijn aan te brengen wordt dat niet nagelaten. Het voert echter te ver om aan de 
hand van deze kadernota hier nader op in te gaan. 

9 Kadernota CDA 3 Verkeer en fysiek domein; Steeds vaker zien we ook het verkeer van Geleen naar Stein vastlopen op de Kerenshofweg. Dit 
graag in het verkeersonderzoek meenemen. 
 
Het opgenomen verkeerskundige onderzoek gaat over de bereikbaarheid van Businesspark Stein en de aansluiting hiervan 
op de A2. Wij zullen bezien of de Kerenshofweg hierin meenemen. 

Beleidsmatig kader 

10 Kadernota VVD 13 Kerntakendiscussie: is het college bereid om een voorstel van kerntaken te benoemen en deze aan de raad voor te leggen? 
 
In de raadsinformatiebrief van 1 mei 2017 hebben wij u geïnformeerd over het proces en de planning om te komen tot een 
kerntakendiscussie. Hierin is voorzien in een regiegroep bestaande uit een vertegenwoordiging vanuit de raad. Er is op dit 
moment vanuit de raad nog geen reactie ontvangen op dit voorstel. 

11 Kadernota VVD 14 Wat verstaat u onder een reëel ambitieniveau in relatie tot de teruglopende inkomsten gemeentenfonds t.g.v. de krimp? 
 
De hoogte van de uitkering uit het gemeentefonds is niet alleen afhankelijk van het aantal inwoners van de gemeente Stein. 
In totaal wordt op basis van ruim 60 maatstaven het gemeentefonds verdeeld. Elke maatstaf heeft een bedrag ‘per eenheid’. 
De gemeente krijgt dus geld voor iedere inwoner, iedere jongere, enzovoorts. Bij de bepaling van het ambitieniveau worden 
keuzes gemaakt die passen in de ontwikkelingen zoals deze geschets worden in de omgevingsscan. 

13 Kadernota VVD 14 Waar is het cijfer van 2% maximale stijging van de belastingdruk op gebaseerd? 
 
Dit is opgenomen in het coalitieakkoord waarbij de partijen hebben afgesproken dat de totale belastingdruk voor de burgers 
niet meer dan 2 % per jaar mag stijgen. 

Budgettaire context 
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14 Kadernota CDA 15 Steinerbos; In het verleden is afgesproken dat de raad kwartaalsrapportages zou krijgen. Later is dit gewijzigd in 4-
maandelijkse rapportages. Tot op heden hebben we daar nog niet veel van gezien. Kunt u aangeven wanneer we 1e 
rapportage van 2017 mogen verwachten? 
 
Bij de inrichting van de governance structuur, m.n. ten gevolge van de installatie van de Raad van Commissarissen, zijn de 
kwartaalrapportages vervallen. Momenteel is een voorstel opgesteld met betrekking tot de nieuwe informatiestructuur. Dit zal 
binnenkort besproken worden met de fractie voorzitters.  

De brug met het coalitieakkoord 

15 Kadernota VVD 17 Kunt u nader toelichten hoe een keurmerk veilig ondernemen de economische slagkracht vergroot? En waarom er juist voor 
deze optie gekozen is in plaats van andere opties om de economische slagkracht te vergroten zoals het aantrekkelijk worden 
voor vestiging van opkomende bedrijfssectoren? 
 
In de tekst staat vermeld dat het KVO traject een  onderdeel is van het vergroten van de economische slagkracht. Het KVO 
traject staat dan ook niet op zichzelf. Het KVO traject heeft betrekking op de kwaliteit van bedrijventerreinen en wordt 
geïnitieerd vanuit Parkmanagement Westelijke Mijnstreek. Een bedrijventerrein van goede ruimtelijke kwaliteit met weinig 
overlast als gevolg van criminaliteit, parkeer -en verkeersproblemen leidt tot een aantrekkelijke vestigingsplaats voor 
opkomende bedrijfssectoren. In die zin wordt met parkmanagement een belangrijke randvoorwaarde ingevuld voor wat 
betreft  nieuwvestiging van bedrijven op onze bedrijventerreinen. 

16 Kadernota VVD 17 Wat verstaat u exact binnen de DOP’s onder een aanjaagfunctie en ondersteuning? Bent u niet van mening dat de 
aanjaagfunctie een eigen verantwoordelijkheid van het DOP en de werkgroepen daar binnen zelf is? 
 
De DOP-werkgroepen en mantelzorg zijn voorbeelden van stappen die de afgelopen jaren gezet zijn rondom het versterken 
van de Steinse samenleving. Dit zal door de Steinse gemeenschap zelf verder uitgewerkt moeten worden. Als gemeente 
hebben we hierin een aanjaagfunctie en bieden we ondersteuning maar primair zijn de Steinse inwoners aan zet. 

17 Kadernota VVD 17 U zet € 40.000 in op opleiding en versterken van de structuur. Betreft het hier enkel opleiding van de organisatie? Zo nee 
hoe is ziet de verdeelsleutel er uit? 
 
Dit bedrag wordt inderdaad gevraagd voor opleiding van de organisatie in brede zin. De opleiding betreft zowel ambtelijk als 
bestuurlijk. Naast de opleiding is het versterken van de structuur belangrijk, vanuit de opleiding worden naar handvatten 
geboden om dit te bewerkstelligen. 

18 Kadernota VVD 17 € 50.000 voor materieel voor werk in de openbare ruimte. Waar moeten we dan aan denken? 
 
Dit is bedoeld voor het inrichten van twee aanhangers met gereedschap en ander materieel. Inwoners kunnen dit lenen als 
ze bijvoorbeeld samen in de openbare ruimte aan de slag gaan. Schoffels, schoppen, prikkers, bosmaaiers zijn hier 
voorbeelden van. 

19 Kadernota VVD 18 U gaat kijken hoe we omgaan met de vrijwilligerswaarderingsactiviteit en ondersteuning van mantelzorgers. Dit gebeurt toch 
door Volentare . Betekent dit dat u niet tevreden bent over de activiteiten van Volentare? 
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In 2017 is subsidie verstrekt aan Volontario. We zijn tevreden met het evenement dat ze organiseren en de manier waarop 
ze de vrijwilligers, verenigingen en het lokale bedrijfsleven hierbij betrekken. 
We kiezen er voor om in 2017 eenmalig een aparte vrijwilligerswaarderingsactiviteit te organiseren. Of dit structureel wordt is 
op dit moment nog niet besloten maar dat behoort tot de mogelijkheden. Hiervoor wordt dan apart een voorstel opgesteld. 

20 Kadernota VVD 19 Is het instellen van een leefbaarheidskaart gericht op enkel het behoud van inwoners of is de juist gericht ook om nieuwe 
inwoners  aan te trekken? 
 
Een leefbaarheidskaart is gericht op het in beeld brengen van verschillen tussen wijken/kernen om op die manier te bepalen 
waar we op in moeten zetten in een betreffende wijk. De resultaten hiervan voor de leefbaarheid kunnen inderdaad zorgen 
voor het behoud van inwoners, maar ook voor eventuele nieuwe inwoners. 

21 Kadernota VVD 19 Hoe is de verdeling van de € 80.000 voor lokale sociaal-economische agenda, het convenant taalakkoord en de 
toegankelijkheid van de openbare ruimte. 
 
Voor de toegankelijkheid van de openbare ruimte wordt een bedrag van €10.000 gevraagd. 

22 Kadernota VVD 20 Is in het gehouden onderzoek naar een oplossing voor een veilige toegang naar Steinerbos ook hernieuwd gekeken naar de 
mogelijkheid om aan te sluiten op de reeds aanwezige rotonde tussen de poort van Stein en de Stadhouderslaan? 
 
Dit alternatief is bij gebrek aan draagvlak in eerdere besluitvorming afgevallen en is nu dus ook niet hernieuwd bekeken. 

23 Kadernota CDA 15 Er is besloten om Vixia uit de 3D reserves te blijven financieren, zowel Vixia als het Sociaal Domein worden in de meerjaren 
begroting als financieel risico bestempeld. Door de Meicirculaire ontstaat er wat meer ruimte, tegenvallers kunnen leiden tot 
verlies. De Gemeente doet te weinig om haar financiële huishouding structureel op peil te brengen. Gaarne commentaar. 
 
Door het instellen van de reserve 3D heeft de gemeente Stein ervoor gezorgd dat risico's binnen het sociaal domein kunnen 
worden afgedekt zonder dat dit ten kost gaat van de algemene reserve en dus de weerstandscapaciteit. Door deze wijze te 
hanteren ontstaat een structureel sterke financële positie. 

24 Kadernota CDA 19 Personeel en organisatie; De laatste zin loopt niet. 
 
Voor kennis aangenomen. 

 


